
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-12-15, § 2 

 

 Tid Torsdagen den 15 december 2011 kl 16.45 – 18.40  
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Onsdagen den 21 december 2011 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Martin Hansson 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Daniel Valiollahi (M)  

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Peter Abelin (M) för Annika Davidsson (M) 

Margareta Stavling (S) för Annika Ödebrink (S) 

  

Ersättare:  

  

Inga-Lill Larsson (M)  

Christer Svärd (M)  

Charlotta Schenholm (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Maria Antonsson (MP)  

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedqvist, Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Ted Ell, 

Åse Geschwind, Lars Jolérus, Ulla Ritzén, Marita Söderqvist och Kristofer Tengliden 

samt personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-24 och biträdande borgarrådssekreteraren 

Martin Savén från roteln. 

 

 



  

 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 

Skrivelse för beredning 

Anmälan görs av inkommen skrivelse till trafik- och renhållningsnämnden enligt 

följande: 

 

1. Tv-eken, önskemål om slutredovisning från Emilia Hagberg m.fl. (MP) och Malte 

Sigemalm m.fl. (S). Dnr T2011-520-05739 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar skrivelserna till trafikkontoret för 

beredning. 

 

 

Information om Tv-eken 

Per Anders Hedkvist håller en kort information och svarar på nämndens frågor om Tv-

eken. 

 

Information stölder ur parkeringsautomater 

Per Anders Hedkvist informerar om de uppgifter som förekommer i media att 

anställda hos en entreprenör med ansvar för mynthanteringen för stadens 

parkeringsautomater förskingrat pengar. Trafikkontoret har tillsatt en utredning och 

kommer eventuellt att göra en polisanmälan. 

Fråga om ÅVC Vanadis 

Vice ordföranden Emilia Hagberg (MP) frågar vad kontoret planerar för konkreta 

åtgärder för att kompensera att återvinningscentralen i Vanadisberget måste stänga. 

Marita Söderqvist svarar att kontoret förhandlar om andra lokalytor i Vanadisberget 

för att kunna ta emot visst avfall såsom farligt avfall och elavfall samt ha plats för 

återbruk. Ett avtal är klart inom kort. Kontoret arbetar även på längre sikt för att lösa 

grovavfallsfrågan. Medborgarna kommer att få hänvisande information på hemsidan. 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackar för informationen. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


